

35-D-26

Historical File Copy

Published by the Authority of
The HON. W. D. EULER, M.P.
Minister of Trade and Commerce

Publié par ordre de
L'honorable W. D. EULER, M.P.
Ministre du Commerce

DOMINION BUREAU OF STATISTICS
CENSUS OF INDUSTRY - FORESTRY BRANCH
OTTAWA - CANADA

BUREAU FEDERAL DE LA STATISTIQUE
RECENSEMENT INDUSTRIEL - SECTION FORESTIERE
OTTAWA - CANADA

Dominion Statistician: R. H. Coats, LL.D., F.R.S.C., F.S.S. (Hon.) Statisticien du Dominion
Chief of Forestry Branch: R. G. Lewis, B.Sc. F., Chef, Section Forestiere

THE MISCELLANEOUS WOOD-USING INDUSTRY,
1934.

L'INDUSTRIE DES AUTRES PRODUITS DU BOIS,
1934.

Ottawa, January, 1936. - The Miscellaneous Wood-Using industry includes all establishments engaged wholly or principally in the manufacture of wood products which, for one reason or another, cannot be classed with any of the sixteen other wood-using industries. Wood preservation, although a distinct industry, is combined with this miscellaneous group because it comprises less than three independent establishments.

Ottawa, janvier 1936. - L'industrie des autres produits du bois comprend tous les établissements dont l'occupation exclusive ou principale consiste dans la fabrication d'articles en bois qui, pour une raison ou pour une autre, ne peuvent être classés dans aucune des seize autres industries utilisant le bois. La conservation du bois, bien qu'elle constitue une industrie à part, est comprise dans ce groupe divers parce qu'elle compte moins de trois établissements indépendants.

There were 108 establishments in this group in 1934, distributed as follows: Ontario 50, Quebec 28, British Columbia 15, Manitoba 6, Alberta 3 and Nova Scotia, New Brunswick and Saskatchewan 2 each.

Il y avait 108 établissements dans ce groupe en 1934, distribués comme suit: Ontario 50, Québec 28, Colombie Britannique 15, Manitoba 6, Alberta 3, Nouvelle-Ecosse 2, Nouveau-Brunswick 2 et Saskatchewan 2.

The table below gives the principal statistics of this group for 1933 and 1934. Decreases are reported for all items except salaries paid, employees on wages, wages paid and quantity of electricity purchased.

Le tableau ci-dessous donne les principales statistiques de l'industrie pour 1933 et 1934. Des diminutions sont constatées pour tous les items sauf les salaires payés, les employés à gages, les gages payés et la quantité d'électricité achetée.

Further details concerning this group will be given in the printed report on the Wood-Using Industries, to be issued at a later date.

Le rapport imprimé sur les Industries Utilisant le Bois, qui paraîtra plus tard, donnera de plus amples détails sur cette industrie.

Principal Statistics

Principales Statistiques

Items	Unit	1933	1934	Unité	Item
Establishments.....	No.	112	108	nomb.	Etablissements
Capital invested.....	\$	11,864,949	11,389,503	\$	Capital engagé.
Employees on salaries.....	No.	229	206	nomb.	Employés à salaire.
Salaries paid.....	\$	313,558	318,011	\$	Salaires payés.
Employees on wages.....	No.	1,232	1,282	nomb.	Employés à gages.
Wages paid.....	\$	801,000	821,237	\$	Gages payés.
Fuel used.....	\$	72,251	70,501	\$	Combustible.
Electricity purchased.....	Kw.h.	3,688,715	3,864,364	kw.h.	Electricité achetée.
Electricity purchased.....	\$	69,286	67,792	\$	Electricité achetée.
Cost of materials.....	\$	4,695,171	4,252,612	\$	Coût des matières premières.
Value of products.....	\$	6,850,504	6,568,631	\$	Valeur de la production.

STATISTICS CANADA LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE STATISTIQUE CANADA



1010764307